
 
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde på Odder Gymnasium tirsdag d. 10.9.24 kl. 16.30 
Administrationschef Jesper Daubjerg Rode Pedersen (JP) deltager i punkt 1-4.  

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde d. 7.5.24 (Bilag 1) 

 

2. Meddelelser 

a. Skoleårets begyndelse, herunder status på elevoptag og klassedannelse  

b. Nyt fra elevrådet 

c. Nyt fra personalet 

d. Nyt fra ledelsen, herunder nyt regeringsudspil til taxameterreform samt den 

uddannelsespolitiske situation. 

 

3. Regnskabsopfølgning 2024 (Bilag 2 og 3) 

Anne Bisgaard Vase (AV) og Jesper Daubjerg Rode Pedersen (JP) fremlægger de centrale pointer i 

regnskabsopfølgningen på baggrund af bilag 2 og 3 med efterfølgende drøftelse i bestyrelsen.  

 

4. Kapacitetsfastsættelse for skoleåret 2024-25  

Børne- og Undervisningsministeriet har d. 30.8 udmeldt de beregningstekniske kapaciteter for 

skoleåret 2024-25, og Odder Gymnasium har fået udmeldt en beregningsteknisk kapacitet på 196 

elever svarende til 7 klasser med 28 elever. Senest d. 27. 9. kan institutioner indberette 

begrundede ønsker til en anden kapacitet end den udmeldte. På mødet orienterer AV om 

kapacitetsfastsættelsesprocessen, og efterfølgende drøftes kapacitetsfastsættelse for elevoptag 

2024-25 i bestyrelsen.  

5. Handleplaner for skoleåret 2024-25 (Bilag 4) 

Med udgangspunkt i bilag 4 orienteres om de handleplaner og arbejdsgrupper, der skal udmønte 

Strategi for Odder Gymnasium 2023-28 i skoleåret 2024-25.  

 

6. Temapunkt: OG som UNESCO-skole 

I skoleåret 2023-24 blev Odder Gymnasium UNESCO Verdensmålsskole, og dermed blev gymnasiet 

en del af det globale netværk UNESCO Associated Schools Projekt (ASP), der i Danmark består af 88 

uddannelsesinstitutioner over hele landet. Formålet med UNESCO ASP-netværket er at udbrede og 

integrere FNs Verdensmål i undervisningen og på skolen for derigennem at understøtte elevernes 

arbejde med bæredygtighed, globalt udsyn, kulturarv og medborgerskab. På mødet præsenteres 

arbejdet med UNESCO på Odder Gymnasium med efterfølgende drøftelse i bestyrelsen.  s 

  

7. Studieretnings- og valgfagsudbud  

På bestyrelsesmødet i november skal bestyrelsen i lighed med tidligere år vedtage studieretnings- 

og valgfagsudbuddet for 2025. Som forberedelse til dette orienteres bestyrelsen om det 

nuværende udbud af studieretninger og valgfag. 

  

 



 
8. Eventuelt 

De ordinære bestyrelsesmøde i dette skoleår holdes 12.11.24, 20.3.25 og 7.5.25. Møderne 

begynder kl. 16.30.  

 

Efter mødet er skolen vært ved en middag.  

 

Venlig hilsen  

Bestyrelsesformand Stine Liv Johansen 

Rektor Anne Bisgaard Vase 

 


